

Sabah Qussay AL-Anbary

Birth Date: 14\06\1994

Address: Baghdad.

Phone: 00964 7711243544

E-mail: alanbarysabah@Yahoo.com

LinkedIn: Sabah Al-Anbary



Work Experience:

- 1- Chemist analyzer in Private Medical sector laboratories \Iraq(2013 - 2021).**
- 2- 3 years' experience in the Multi fields with excellent management skills, managerial and leadership ability, excellent planning, Strong Sales & presales background includes consultative sales, needs analysis, innovative solutions design, and customer support and document management.**

Education:

- Master's degree in Clinical biochemistry, University of Baghdad, Collage of science for women (2019-2021).**
- Bachelors degree of chemistry Science, Mustansiriyah University, Collage of science (2012-2016).**

skills:

Language Skills:

Arabic\ Native

English \ Average Level (Excellent working language proficiency)

Computer Skills:

Microsoft Office Internet, Excel, Word, PowerPoint.

Certificates:

1-Medical and clinical analysis course 2013.

2-Certificate in exam pass level English Language from Mustansiriyah University 2019 \very good degree.

3- Certificate in exam pass skills computer from Mustansiriyah University 2019 \ very good degree.

Memberships

- A member of Iraqi Chemical Syndicate.

- A Former member on ACS American Chemical Society \USA.

- A Former member Afkar American Foundation for Development and Scientific Research.

Personal skills:

1. Responsible for the preparation of complete dossiers for registration/ re-registration of pharmaceutical companies and products in MOH and KMCA
2. Importing license.
3. Email communications.
4. Preparation of Offers.
5. Preparing files.
6. Import approval request.
7. Communication skill.
8. Analytical and research skills.
9. Desire to learn.
10. Flexibility and ability to manage priorities.
11. Leadership skills and positive behavior.
12. planning and organization.

Hobbies:

- 1- Travel.
- 2- Enjoy knowledge about different cultures.



صباح قصي الأنباري
تاريخ ومحل الولادة: 1994/6/14 بغداد
الموبايل: 009647711243544
البريد الإلكتروني:

الخبرة:

- 1- محلل كيميائي في مختبرات الطبية القطاع الخاص للفترة ما بين (2013-2021)
- 2- خبرة 3 سنوات في المجالات المتعددة مع مهارات وقدرة ادارية ممتازة مع خبرة شاملة عن المبيعات وتحليل الاحتياج عن المنتج مع ابتكار الحلول ودعم العملاء من خلال حلقات استشارية وادارة المستندات للفريق الكامل

التعليم:

- 1- شهادة الماجستير في الكيمياء الحيوية السريرية من جامعة بغداد- كلية العلوم للبنات لسنة 2019-2021
- 2- بكالوريوس في علوم الكيمياء من الجامعة المستنصرية- كلية العلوم لسنة 2012-2016

المهارات:

- مهارات اللغوية: ال
العربي/ممتاز , الانكليزي/ممتاز
مهارات الحاسوب:
مايكروسوفت اوفيس, الاكسل, الورد, البور بوينت

الشهادات:

- 1-دورة التحليل الطبي والسريري 2013
- 2-شهادة اجتياز امتحان كفاءة اللغة الانكليزي بتقدير جيد جدا" من الجامعة المستنصرية 2019
- 3-شهادة اجتياز امتحان كفاءة الحاسوب بتقدير جيد جدا" من الجامعة المستنصرية 2019

العضويات:

- عضوية نقابة الكيمائيين العراقية
- عضو في الجامعة الكيمائية الامريكية
- عضو سابق في مؤسسة الافكار الامريكية للتنمية والعلوم

المهارات الشخصية:

- 1-مسوؤل عن اعداد الملفات الكاملة لتسجيل واعادة تسجيل الشركات ومنتجات الادوية في وزارة الصحة والقياس والسيطرة النوعية.
- 2-استخراج اجازة استيراد.
- 3-خبرة في الاتصالات والمراسلات للحصول على موافقات الاستيراد.
- 4-المهارات التحليلية والبحثية ومهارات القيادة والسلوك الايجابي.
- 5- التخطيط والتنظيم.
- 6- إعداد العروض.
- 7- تحضير الملفات..
- 8- المرونة والقدرة على إدارة الأولويات.
- 9- المهارات القيادية والسلوك الإيجابي.

